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III 

Abstract 

 

Solar Energy is becoming a very recognized and reliable alternative 

source. The challenge is the very high cost of fabrication so; many studies 

were done in the field as a result there is new direction in this aspect. 

It is material science and Nano technology.  The fabrication using such 

technique is cheap to some extent, and flexible; for instances "spray" on 

walls of the cell, printing on papers or even developing very thin 

nanoparticles of silicon, and colloidal quantum dots; within mind  

of course improving the efficiency to the maximum range.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



IV 

 المستخلص

 

. الا اٌ انخحذي انذي صبحج انطاقت انشًسيت يٍ انطاقاث انخي يعُخًذ عهيٓا كًصذر بذيمأ

انخكهفّ انعانيت نهخصُيع. نذنك اجزيج انكثيز يٍ انذرساث في ْذا انًضًار يًا جعم ا ْٕ ٓيٕاجٓ

 انحم يكًٍ في عهى انًٕاد ٔ حكُٕنٕجيا انُإَ ٔإسخخذاو الأخيز قهم يٍ انخكهفت اني حذ يهحٕظ .  

، يزَّيٕاد  حصُيع ٔالافلاو انزقيقت ٔ انزش عهي حائم في صُاعت   حًثم  قُيت انُإَح  اسخخذاو  

 ايضاً ايكٍ يعانجت انًٕاد انسهيكَٕيت احاديت انبهٕرة )انُقاط انكًٕييت(.

يز ٔ رفع كفاءة انخهيّ اني ْٕ حطٕٔالاعبخار ححذي اخز ْاو   يع انٕضع فيكم ْذِ انحهٕل 

 اعهي قيًت يًكُت.
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